
«Ο λαός σ’ αυτόν τον τόπο έγραψε Ιστορία όταν ήταν ο αντάρτης λαός. Και στην εθνικοαπελευθερωτική
επανάσταση, και στην εαμική επανάσταση αλλά και στα χρόνια που ζούμε, ό,τι κερδίσαμε το κέρδισε ο
οργανωμένος εργατικός και λαϊκός αγώνας, ο αντάρτης λαός. Ε, λοιπόν λέμε, αντάρτικη στάση,
αντάρτικη ψήφος, ψήφος στην ΑΝΤΑΡΣΥΑ παντού. Και στο ευρωκοινοβούλιο, και στις βουλευτικές εκλογές
αύριο, και στα περιφερειακά και στα δημοτικά συμβούλια.»

Ο Άγγελος Χάγιος, μέλος του ΠΣΟ της ΑΝΤΑΡΣΥΑ, έδωσε συνέντευξη στο ραδιόφωνο της ΕΡΑ
Τρίπολης και το δημοσιογράφο Σταύρο Ζορμπαλά, το μεσημέρι της Παρασκευής 10 Μάη 2019, ενόψει
των ευρωεκλογών της 26ης Μαΐου.

Το ραντεβού είχε κλειστεί από το απόγευμα της Κυριακής 5 Μάη, όταν το στέλεχος της ΑΝΤΑΡΣΥΑ και
υποψήφιος ευρωβουλευτής με το ψηφοδέλτιό της μίλησε σε πολιτική εκδήλωση στο Εργατικό Κέντρο
Αρκαδίας.

Με μια τεκμηριωμένη τοποθέτηση, πλούσια σε στοιχεία πολιτικά και οικονομικά, καθώς και από
πανευρωπαϊκές σφυγμομετρήσεις του Ευρωβαρόμετρου, το στέλεχος της ΑΝΤΑΡΣΥΑ ένωσε το παζλ που
περιγράφει αναλυτικά την ευρύτερη εικόνα της συγκυρίας στην Ευρωπαϊκή Ένωση και τις χώρες που
συμμετέχουν σε αυτόν τον αντιλαϊκό σχηματισμό.

Μίλησε για τους τρόπους με τους οποίους εσωτερικεύεται ο έλεγχος των ανεξέλεγκτων ευρω- ιερατείων
στις χώρες – μέλη, περιγράφοντας παραστατικά τους μηχανισμούς – βακτηρίες της ευρωενωσιακής
πολιτικής στην Ελλάδα, το πολιτικό της σύστημα, με το νέο δικομματισμό ΣΥΡΙΖΑ – ΝΔ που παίρνει τη
θέση του δίπολου ΝΔ – ΠΑΣΟΚ (ΚΙΝΑΛ) κλπ, στο εργατικό κίνημα με την ξεπουλημένη εργοδοτική ΓΣΕΕ
κ.ο.κ.

Μιλώντας για την ΕΕ της αντιμεταναστευτικής πολιτικής της Ευρώπης – φρούριου, αναρωτήθηκε
ρητορικά:



-Πόσο δημοκρατική είναι η Ευρωπαϊκή Ένωση –την οποία
πολλοί επιμένουν να ταυτίζουν με την Ευρώπη…- όταν ο
Μακρόν, ένας από τους δύο ηγέτες του γαλλο-γερμανικού άξονα
εννοώ, χτυπάει τα κίτρινα γιλέκα και έχουμε ανθρώπους σε
κώμα, έχουμε φυλακισμένους και άλλους που έχουν παραπεμφθεί
στα δικαστήρια; Όλο το σκηνικό της Ευρωπαϊκής Ένωσης είναι
αποκρουστικό για τους λαούς.

Ενδιαφέρουσες παρατηρήσεις έκανε επίσης για το θέμα του BREXIT, αλλά και για τον κατακερματισμό
της αριστεράς πανευρωπαϊκά, μιας αριστεράς η οποία αποποιείται το ρόλο της, όπως χαρακτηριστικά
τόνισε, απαντώντας σε καίριες δημοσιογραφικέ ερωτήσεις του Σταύρου Ζορμπαλά. Περιέγραψε με μελανά
χρώματα την κατάσταση της ΕΕ και του καπιταλιστικού συστήματος που σαπίζει, αναφερόμενος σε μια
εικόνα παρακμής και έκπτωσης.

Αναφέρθηκε, όπως ήταν φυσικό, στο δημοψήφισμα του 2015, περιγράφοντας τις δραματικές
επιπτώσεις που είχε για την κοινωνία, τον κόσμο της εργασίας, τη νεολαία κλπ η στροφή 180 μοιρών που
έκανε ο ΣΥΡΙΖΑ και η ένταξή του στο μνημονιακό στρατόπεδο.

«Δε μιλάνε για μισθούς, δε μιλάνε για συντάξεις, μιλάνε για επιδόματα. Όλο αυτό το πολιτικό σύστημα
είναι παρακμιακό και η ΑΝΤΑΡΣΥΑ θεωρεί ότι πρέπει να ανατραπεί στο σύνολό του», σημείωσε
χαρακτηριστικά.

«Ο λαός, όταν του δόθηκε η ευκαιρία, βρέθηκε στο δρόμο», πρόσθεσε σε άλλο σημείο.

«Φύγαμε από το πρόγραμμα, δε φύγαμε από τα μνημόνια. Αυτή η λαθροχειρία γίνεται», τόνισε.
«Είμαστε εντός του μνημονιακού καθεστώτος. Έξοδος από τα μνημόνια θα σήμαινε:

-Καταργούνται οι 714 μνημονιακού νόμοι.

-Πετάμε στη θάλασσα την τρόικα είτε το κουαρτέτο, θεσμούς, όπως θέλετε πείτε τους, άμα
έρθουν εδώ να μας ελέγξουν

-Πάμε στο Δήμο, στο κεντρικό κράτος, στην Περιφέρεια και λέμε: τι ανάγκες έχουμε; Έχουμε
ανάγκες σε προσωπικό για την καθαριότητα, την κοινωνική πολιτική, για τους ηλικιωμένους,
βοήθεια στο σπίτι

-Κάνουμε προσλήψεις, κάτι που δεν μας επιτρέπεται σήμερα κλπ.»

Οξεία η κριτική που άσκησε ο Άγγελος Χάγιος στον ΣΥΡΙΖΑ, όπως θα δείτε στο βίντεο που ακολουθεί.

Επισήμανε επίσης, τις ευθύνες του ΚΚΕ για τη δημιουργία του ΣΥΡΙΖΑ.

Εύστοχες επισημάνσεις έγιναν ακόμη για την άνοδο της ακροδεξιάς στις χώρες της ΕΕ, όπως και για
τη ναζιστική συμμορία της Χρυσής Αυγής, ειδικότερα στην Ελλάδα.



«Για να μη γυρίσουν πίσω οι ΝΔ-ΠΑΣΟΚ/ΚΙΝΑΛ,
πρέπει να υπάρξει μια άλλη αριστερά, άξια της
Ιστορίας της. Άξια το σκοπού της. Να ενωθεί η
αριστερά με το σκοπό της, που είναι η
απελευθέρωση των ανθρώπων», τόνισε επίσης.

Στην ερώτηση κατά πόσον είναι εφικτή σήμερα η ρήξη και έξοδος από την Ευρωπαϊκή Ένωση, έκανε έναν
ενδιαφέροντα παραλληλισμό με τα κινηματικά ‘’σκοτάδια’’ που επικρατούσαν επί δικτατορίας αλλά και με
το πόσο γρήγορα σαρώθηκαν οι επιφυλάξεις και οι αμφιβολίες από την εξέγερση της Νομικής πρώτα
και του Πολυτεχνείου στη συνέχεια, που ανατίναξαν κυριολεκτικά τα σχέδια της σιδερόφρακτης χούντας
που τότε φάνταζε ανίκητη…

«Έτσι γράφτηκε Ιστορία και είδαμε φως, είχαμε κάποιες κατακτήσεις», σχολίασε, για να προσθέσει και
παραδείγματα από την εαμική αντίσταση και τον αγώνα του ΔΣΕ.

Εξαιρετικό ενδιαφέρον παρουσιάζει η προσέγγιση που έκανε το μέλος του ΠΣΟ της ΑΝΤΑΡΣΥΑ,
ερμηνεύοντας το γεγονός ότι στις περιοχές που άλλοτε υπερτερούσε η κομμουνιστική ψήφος, βρίσκει
έδαφος σήμερα η Λεπέν και ο Σαλβίνι.

«Η Ιστορία μας δείχνει, πως ό,τι πήραμε σ’ αυτόν τον τόπο και στις χώρες της Ευρώπης γενικότερα, όχι
μόνο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, κερδήθηκε με σκληρούς αγώνες.

Το οκτάωρο; Με σκληρό αγώνα. Τα δικαιώματα των οικοδόμων στους εργατικούς αγώνες πριν τη
δικτατορία. Τα δικαιώματα που πήραμε μετά την πτώση της χούντας, κατακτήθηκαν με σκληρούς
αγώνες. Ποτέ δεν έγιναν από κάποιο θεσμό.

»Όταν κατέβαιναν οι μεγάλες εργατικές διαδηλώσεις στο Σύνταγμα το 2010-2011, με τις μεγάλες
απεργίες, εξαφανίστηκε η Χρυσή Αυγή, δεν υπήρχε πουθενά.»

Έντονη και τεκμηριωμένη ήταν επίσης η κριτική που έγινε στην ΚΑΠ (Κοινή Αγροτική Πολιτική) που έχει
καταστρέψει την αγροτιά.

Νεκροταφείο των ελεφάντων έλεγαν οι παλιοί πολιτικάντες το ευρωκοινοβούλιο, υπενθύμισε προς το
τέλος της συζήτησης, εξηγώντας και για ποιο λόγο.



«Ο λαός σ’ αυτόν τον τόπο έγραψε Ιστορία όταν ήταν ο αντάρτης λαός. Και στην εθνικοαπελευθερωτική
επανάσταση, και στην εαμική επανάσταση αλλά και στα χρόνια που ζούμε, ό,τι κερδίσαμε το κέρδισε ο
οργανωμένος εργατικός και λαϊκός αγώνας, ο αντάρτης λαός. Ε, λοιπόν λέμε, αντάρτικη στάση,
αντάρτικη ψήφος, ψήφος στην ΑΝΤΑΡΣΥΑ παντού. Και στο ευρωκοινοβούλιο, και στις βουλευτικές εκλογές
αύριο, και στα περιφερειακά και στα δημοτικά συμβούλια», έκλεισε την τοποθέτησή του.

Δείτε την ολόκληρη:


